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Názov subjektu Znenie pripomienky dotknutých subjektov k PHRSR mesta Nové Mesto nad Váhom na roky 2023 - 2029 s výhľadom do r.2050

A

1 V strategickom dokumente na str. 62 opraviť údaj, že mesto Nové Mesto nad Váhom je zásobované okrem iného aj z vodného zdroja Dolné Srnie; jedná sa len o prieskumné vrty, ktoré 

boli v danom území urobené cca v roku 1989 a vodný zdroj Dolné Srnie doposiaľ vyhlásený rozhodnutím nebol a neboli preň stanovené ani ochranné pásma. 

2 V strategickom dokumente na str. 63 opraviť údaj, že na stokovú sieť mesta sa pripája obec Dolné Srnie a Moravské Lieskové; obec Moravské Lieskové má vybudovanú vlastnú stokovú 

sieť a ČOV a obec Dolné Srnie doposiaľ odkanalizovaná nie je. Uvedené obce sa nepripájajú na stokovú sieť mesta.

3 Pri napĺňaní jednotlivých priorít rešpektovať režim činností a spôsob hospodárenia, uvedený v rozhodnutí o ochranných pásmach vodárenského zdroja Čachtice prameň „Teplička“.

4 V strategickom dokumente na str. 40 v rámci zmiernenia negatívnych dopadov zmeny klímy doplniť adaptačné opatrenia ohľadom minimalizovania podielu nepriepustných povrchov na 

urbanizovaných plochách mesta a zabezpečiť zvýšenie infiltračnej kapacity územia s výrazným zastúpením vsakovacích prvkov. Tam kde to z hydrogeologického hľadiska bude možné, 

zvyšovať retenčné schopnosti daného územia zachytávaním vôd z povrchového odtoku (napr. do podzemných vôd - vsakov, na terén, do jazierok, dažďových záhrad a pod.), aby sa tak v 

čo najväčšej možnej miere zabránilo ich odvádzaniu z daného územia. 

5 V rámci navrhovaných realizačných stratégií uviesť komplexné adaptačné opatrenia vyplývajúce zo Stratégie adaptácie SR na nepriaznivé dôsledky zmeny klímy, ktoré budú súčasťou 

územného plánovania  - zmien a doplnkov a ktoré budú následne akceptované a zahŕňané do projektových dokumentácií budúcich stavieb nielen u samosprávy, ale predovšetkým u 

súkromných investorov (napr. verejná zeleň v rámci plôch určených k zastavaniu rodinnými domami, používanie vodo-priepustných materiálov v rámci spevnených plôch, použitie 

polovegetačných panelov odvodňovacích pásov, záchyt a využitie dažďovej vody  a pod.).

6 Do strategického dokumentu zapracovať informáciu o existencii výhradných ložísk, evidovaných skládok odpadov, environmentálnych záťaží, výskyte zosuvov, svahových deformácií, 

radónovom riziku a geotermálnych útvarov podzemných vôd  v dotknutom území.
7 V strategickom dokumente jednoznačne uviesť, či sa časť kapitoly, ktorá rieši vplyvy na chránené územia, vzťahuje aj na ochranu chránených ložiskových území (CHLÚ) a dobývacieho 

priestoru (DP) Nové Mesto nad Váhom. 

8 Pri návrhu zmeny strategického dokumentu nevyužívať územie v blízkosti CHLÚ, resp. DP Nové Mesto nad Váhom ako obytné prípadne rekreačné územie s novými stavbami. 

9 V strategickom dokumente sa zamerať aj na dopravnú bezpečnosť, je potrebné zvážiť zlepšenie dopravnej signalizácie implementáciou inteligentných dopravných technológií, označenia 

pre chodcov a zvýšenú kontrolu rýchlosti.

10 V strategickom dokumente sa zamerať aj na cyklistické a pešie trasy, odporúčame vytvárať vzájomne prepojenú sieť cyklotrás, ktorá zabezpečí možnosť plynulého a bezpečného pohybu 

cyklistov, taktiež pri tvorbe infraštruktúry pre cyklistickú dopravu odporúčame zohľadniť potreby všetkých účastníkov využívajúcich cyklotrasy, vrátane tých, ktorí využívajú prostriedky 

na elektrický pohon, ako sú elektro bicykle, elektrické kolobežky.

11 V strategickom dokumente sa zamerať aj na zlepšenie cestnej infraštruktúry – údržba ciest v dobrom stave, vykonávať potrebné opravy.

12 V strategickom dokumente sa zamerať aj na spoluprácu s okolitými obcami.

13 V strategickom dokumente zadefinovať nadradenú územnoplánovaciu dokumentáciu vrátane jej zmien a doplnkov číslo 1 až číslo 3. 

14 V strategickom dokumente uvádzať územnoplánovaciu dokumentáciu mesta Nové Mesto nad Váhom vrátane jej aktualizácie.

15 V strategickom dokumente doplniť dokument zaoberajúci sa preventívnymi adaptačnými opatreniami na minimalizáciu nepriaznivých dôsledkov zmeny klímy v jednotlivých oblastiach 

prírodného a sociálneho prostredia, konkrétne Stratégiu adaptácie SR na nepriaznivé dôsledky zmeny klímy.

16 Pri návrhu a realizácii strategických cieľov v plnom rozsahu rešpektovať ochranné pásma Letiska Piešťany a Letiska Trenčín, ktoré do riešeného územia zasahujú a ktoré sú súčasťou 

platnej územnoplánovacej dokumentácie mesta.

17 Pri návrhu a realizácii strategických cieľov v plnom rozsahu rešpektovať plochu verejného záujmu pre vrtuľníky vrtuľníkovej záchrannej zdravotnej služby v areáli Nemocnice s 

poliklinikou Nové Mesto nad Váhom n.o..
18 V strategickom dokumente do kapitoly Limity využitia územia, na str. 64 medzi uvedené limity využitia územia doplniť ako samostatný bod:

- ochranné pásma letísk Piešťany a Trenčín,

Vyhodnotenie pripomienky / popis spôsobu spracovania

Pripomienka vzatá na vedomie, s relevanciou pre Územný plán.

Doplnené na str.56

Informácie doplnené a zosúladené: str.45, 48, 49, 50, 56

Nadväznosť navrhovaných riešení na "Stratégiu adaptácie SR na 

nepriaznivé dôsledky zmeny klímy" bola doplnená na str. 63

Pripomienky z procesu zisťovania k rozhodnutiu o posúdení vplyvov na životné prostredie :
Údaj na str.62 bol opravený.

Doplnené do textu na str.40

Informácia o hyg.pásme vod.zdroja "Teplička" Čachtice bola doplnená na 

str.62. Rešpektovanie režimu ochranných pásiem je zákonnou súčasťou 

príslušných schvaľovacích procesov. 

Návrhová časť zdôrazňuje tzv.integrovaný charakter opatrení, pri ktorých 

sa berie na zreteľ aj zlepšovanie dopravnej prepojenosti a dopravnej 

bezpečnosti (aj v rámci navrhovaných SMART riešení).

Návrhová časť zdôrazňuje tzv.integrovaný charakter opatrení, pri ktorých 

sa berie na zreteľ aj zlepšovanie infraštruktúry riešeného územia. Údržba 

Údaj o počte zmien a doplnkov ÚPN (zmeny a doplnky č.1-13) bol 

opravený na str.70

Informácia doplnená na str.74

Návrhová časť zdôrazňuje tzv.integrovaný charakter opatrení, pri ktorých 

sa berie na zreteľ aj charakteristika riešeného územia z pohľadu širších 

vzťahov.

Doplnené na str.64

Pripomienka bola vzatá na vedomie. Informácia o ploche verejného záujmu 

pre vrtuľníky záchrannej služby bola doplnená na str.22. Rešpektovanie 

režimu ochranných pásiem je zákonnou súčasťou príslušných 

schvaľovacích procesov. 

Doplnené na str.66

                                                                                   

OÚ Nové Mesto nad Váhom, 

Rozhodnutie o posudzovaní 

vplyvov na ŽP, č.spisu :                       

OU-NM-OSZP-2023/015887-033                                                                                         

Zo stanovísk dotknutých orgánov v 

zisťovacom konaní doručených k 

predmetnému oznámeniu o 

strategickom dokumente vyplynuli 

niektoré konkrétne pripomienky a 

požiadavky, ktoré je potrebné 

zohľadniť v procese prerokovania a 

schválenia navrhovaného 

dokumentu podľa osobitných 

predpisov                                        

(Otázky č. 1-27) :

Nesprávne uvedený údaj na str.63 bol odstránený (nerelevantný).
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19 V strategickom dokumente do kapitoly Civilné letectvo na str. 56 i na str. 67 upraviť odsek textu týkajúci sa zoznamu letísk nachádzajúcich sa v Trenčianskom kraji nasledovne:

„V rámci Trenčianskeho kraja sa nachádzajú aj tri letiská využívané prevažne na športové lietanie: Letisko Dubnica, Letisko Prievidza a Letisko Partizánske. Na území kraja sa zároveň 

nachádzajú osobitné letiská: Bystričany (okres Prievidza), Dlžín (okres Prievidza), Morovno (okres Prievidza), Rybany (okres Bánovce nad Bebravou), Tužina (okres Prievidza).“

20 V strategickom dokumente na str. 17 uviesť nástupcu spoločnosti Hella Slovakia – Lighting s.r.o. Kočovce, ktorý pokračuje vo výrobe svetlometov a patrí medzi najväčších 

zamestnávateľov v okrese: Hella Slovakia Lighting, s.r.o. so sídlom v Kočovciach. 
21 Do strategického dokumentu zahrnúť Program odpadového hospodárstva SR na roky 2021 – 2025.

22 Do strategického dokumentu zapracovať dlhodobé základné požiadavky, ciele, indikátory a opatrenia zamerané na oblasť odpadového hospodárstva s poukazom na Strategický 

dokument Ministerstva životného prostredia Slovenskej republiky, z novembra 2020 - Program odpadového hospodárstva SR na roky 2021– 2025.

23 Do strategického dokumentu zahrnúť spôsob nakladania s odpadom, teda zber, preprava a zneškodňovanie odpadu vrátane dohľadu nad týmito činnosťami a nasledujúcej starostlivosti 

o miesto zneškodnenia vo vzťahu k prevádzkovateľovi skládky odpadu – Kopaničiarska odpadová spoločnosť s.r.o. – K.O.S., s.r.o. Kostolné, do výhľadového roku 2050. 

24 V časti odpadové hospodárstvo dostatočne zohľadniť hlavné ciele odpadového hospodárstva s výhľadom do roku 2050, uvažované variantné riešenia zohľadňujúce ciele odpadového 

hospodárstva s výhľadom do roku 2050, vzťah k iným strategickým dokumentom a venovať pozornosť údajom o priamych a nepriamych vplyvoch na životné prostredie.

25 Do strategického dokumentu zapracovať informáciu o záplavovom území v súlade s Mapou povodňového ohrozenia (list 35-14-13).

26 Umiestnenie navrhovaných projektov nesmie byť v rozpore s § 20 ods. 5, 6 a 7 zákona č. 7/2010 Z.z. o ochrane pred povodňami v znení neskorších predpisov. 

27 V strategickom dokumente uviesť informáciu, že jednotlivé projekty vyplývajúce z Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Nové Mesto nad Váhom  na roky 2023 – 

2029 s výhľadom do roku 2050 musia byť v súlade s navrhovanými protipovodňovými opatreniami stanovenými v Pláne manažmentu povodňového rizika v čiastkovom povodí Váhu 

(Ministerstvo životného prostredia SR, december 2015).

B

1 Matej Bielik, 25.10.2023 Na základe výzvy pána primátora si dovoľujem ozvať sa Vám ohľadom pripravovaného Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta s prosbou ohľadom cieľa 1.2.1. a síce, či by 

bolo možné ho trochu viac rozviesť, špecifikovať a konkretizovať (hlavne jednotlivé opatrenia) a otázkou, či je podľa Vás suma 100 tisíc eur (hoci je tam "šalamúnsky" napísané, že ide o 

minimálne odhadované náklady) adekvátna takémuto cieľu, lebo podľa môjho názoru aj ako človeka pracujúceho v tomto sektore je to absolútne nedostatočná až výsmešná suma, 

hlavne s ohľadom na dĺžku časového horizontu a význam tejto oblasti života, ktorá sa dotýka naozaj každého jedného človeka počas celého života, ako aj s ohľadom na aktuálny stav 

nášho zdravotníctva najmä pokiaľ sa týka stránky personálnej a materiálovo-technologickej. Viem, že môže byť argumentom zo strany Mesta, že o túto oblasť sa má starať v prvom rade 

štát, ale potom som názoru, aby sa do špecifických cieľov radšej vôbec nezaraďovala, lebo pri týchto sumách je to naozaj až (s prepáčením) trápne, keď sa Mesto chce tváriť, že mu na 

tejto oblasti záleží a chce ju podporovať, pričom ale reálne do nej nechce investovať v podstate žiadne zdroje. Ďakujem vopred! 

Informácia bola doplnená na str.44

Napĺňanie jednotlivých strategických a špecifických cieľov v rámci 

stanovených priorít - prostredníctvom identifikácie konkrétnych 

individuálnych opatrení a k nim prislúchajúcich finančných alokácií je 

predmetom obvyklého procesu prípravy a schvaľovania programového 

rozpočtu na príslušný rozpočtový rok.

Dokument bol doplnený na str.56 a 74

Údaj doplnený, na str. 16 a 17.

Odsek upravený, str.59

Pripomienka vzatá na vedomie.

Informácia bola doplnená na str.48

Informácie boli doplnené na str.56

Pre spôsob nakladania s odpadom je pri navrhovaných, resp.realizovaných 

opatreniach pre zainteresované subjekty v tejto oblasti smerodajná platná 

legislatíva. 

                                                                                   

OÚ Nové Mesto nad Váhom, 

Rozhodnutie o posudzovaní 

vplyvov na ŽP, č.spisu :                       

OU-NM-OSZP-2023/015887-033                                                                                         

Zo stanovísk dotknutých orgánov v 

zisťovacom konaní doručených k 

predmetnému oznámeniu o 

strategickom dokumente vyplynuli 

niektoré konkrétne pripomienky a 

požiadavky, ktoré je potrebné 

zohľadniť v procese prerokovania a 

schválenia navrhovaného 

dokumentu podľa osobitných 

predpisov                                        

(Otázky č. 1-27) :

Pripomienky občanov z procesu verejného pripomienkovania :
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Prajem pekný deň do „Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Nové Mesto nad Váhom pre roky 2023 - 2029”, prosím doplniť:

- na str. 29 -30 v časti - Kluby, spolky a združenia  - prosím doplniť “ ŠSK - Strelecká akadémia PaedDr. Štefana Bumbála Nové Mesto nad Váhom “

na str. 56 - 57 v časti - Akčný plán realizácie - Proirita 1 - Mesto pre obyvateľov -prosím doplniť “ Modernizácia malokalibrovej strelnice - prístavbou Multifunkčne športovej haly s 

prioritou pre športovú streľbu" - v areály bývalých kasárňach na Bzinskej ulici.  Odhad nákladov - 300 000,-euro, špecifický cieľ - PHRSR 1.1.1., termín realizácie 2024 - 2025. Za doplnenie 

ďakujem

2 Paulinyova, 23.10.2023 Poprosim doplnit k planu hospodarskeho rozvoja osvetlenie na sportoviska , ktore su vybudovane na skolach, sportoviska vo vnutroblokoch , nakolko v zimnych mesiacoch je tam tma . 

Ako priklad uvadzam 5 ZŠ, kde nie je bezecka draha v zimnych mesiacoch  osvetlena . 

3 Lucia Dzinová, 21.10.2023 Dobrý deň, 

Reagujem na pripomienkovanie. V našom meste je viac ako potrebné osvetliť detské ihriská kvôli bezpečnosti. Či v parkoch alebo na sídliskách. 

5 Madrová, 24.10.2023 Dobrý deň reagujem na Váš článok ohľadom osvetlenia detských ihrísk. Určite nie som jediná z našej lokality ihriska na ul. Holleho v Novom Meste nad Váhom. Je nás tu veľa mamiciek a 

oteckov ktorý chodíme na toto ihriska a hráme sa na ňom a hlavne už teraz v jesennom období keď je skoro tma sme nútení ísť domov lebo na ihrisku je obrovská tma aj keď počasie je 

zatiaľ ešte priaznivé. Určite by nám v tejto lokalite pomohlo osvetlenie rozumne riešené aby aj obyvateľom neprekážalo a nesvietilo do bytom ale aj nám osvetlilo ihrisko a dlhší pobyt 

vonku.

Za ústretovosť a skvalitnenie pobytu vonku na ihrisku Vám bude naša komunita veľmi vďačná. 

6 Balážová, 23.10.2023 Žiadam o osvetlenie cyklotrasy nad stadionom teda od rodinnych domov nad stadionom k ulici Dubcekovej ktorá je používaná a využívaná stále . Je tam tma ako v rohu....postacilo by 3-

4 ks Osvetlenia.  Ďakujem
7 Mgr.Veronika Fitošová, 

23.10.2023

Dobrý deň,

zasielam Vám môj návrh na doplnenie PHRaSR. Ako matka dvoch detí už dlhšiu dobu vnímam absenciu osvetlenia na detských ihriskách v našom meste. V zimných mesiacoch sa stmieva 

už v popoludňajších hodinách, čo núti komunitu rodičov s deťmi zostať doma kvôli bezpečnosti. Aj v zime však deti potrebujú pohyb na čerstvom vzduchu, preto Vás žiadam o zváženie 

môjho návrhu na vybudovanie verejného osvetlenia na detských ihriskách. 

8 T.Bielik, 20.10.2023 Dobrý deň,

k plánu rozvoja mesta by som mala tieto pripomienky:

-voľný pohyb psov

V NM sú dva veľké parky. Do jedného majú psy úplne zakázaný vstup, v druhom je zakázaný ich voľný pohyb. Voľný pohyb psa je zakázaný aj na väčšine ostatných verejných priestranstiev; v prírode sa často 

končí zastrelením psa. V meste absentujú možnosti voľného pohybu pre psy (aktuálny výbeh v parku je fajn, ale nie je dostatočný; plánovaný výbeh v areáli Zelenej vody by bol vzhľadom na polohu využívaný 

len návštevníkmi areálu, aj to len sezónne). 

Mesto má veľa psíčkarov, kt. za psy platia dane, z ich podpory by teda malo prospech aj mesto. Riešením by bolo urobiť mesto priateľskejším a prístupnejším k psom, napr. zrušením niektorých z obmedzení 

ich pohybu. Išlo by zároveň o finančne výhodnejšie riešenie než budovanie ďalších výbehov. 

-pešia zóna

Centrum mesta (Námestie slobody a okolie) je využívané ako parkovisko, cesty vedúce z/na námestie sú niekedy úplne zastavané. Vo všeobecnosti je evidentný trend zvyšovania počtu áut na cestách i 

parkoviskách. Aktuálne je pritom vo vyspelých zemiach tendenciou naopak rozširovanie peších zón a zelenej infraštruktúry. A výhodou menšieho mesta je práve to, že je takmer všetko v pešej dostupnosti, 

takže vysoký počet áut by nemal byť nevyhnutne potrebný.

Výsadba zelene na námestí a v okolí je dobrým krokom, podobne ako výstavba parkovacieho domu. Bola by ale vítaná iniciatíva na zníženie počtu áut napr. vznikom výhradných peších zón s ich úplným 

zákazom (s výnimkami napr. pre obyvateľov s trvalým bydliskom v zóne, ZŤP a zásobovanie), zvýšením dostupnosti MHD/v pláne uvedeného (elektro)bike-sharingu a pod.

Ďakujem vopred za ich zváženie.

Napĺňanie jednotlivých strategických a špecifických cieľov v rámci 

stanovených priorít - prostredníctvom identifikácie konkrétnych 

individuálnych opatrení a k nim prislúchajúcich finančných alokácií je 

predmetom obvyklého procesu prípravy a schvaľovania programového 

rozpočtu na príslušný rozpočtový rok.

Napĺňanie jednotlivých strategických a špecifických cieľov v rámci 

stanovených priorít - prostredníctvom identifikácie konkrétnych 

individuálnych opatrení a k nim prislúchajúcich finančných alokácií je 

predmetom obvyklého procesu prípravy a schvaľovania programového 

rozpočtu na príslušný rozpočtový rok.

Napĺňanie jednotlivých strategických a špecifických cieľov v rámci 

stanovených priorít - prostredníctvom identifikácie konkrétnych 

individuálnych opatrení a k nim prislúchajúcich finančných alokácií je 

predmetom obvyklého procesu prípravy a schvaľovania programového 

rozpočtu na príslušný rozpočtový rok.

Napĺňanie jednotlivých strategických a špecifických cieľov v rámci 

stanovených priorít - prostredníctvom identifikácie konkrétnych 

individuálnych opatrení a k nim prislúchajúcich finančných alokácií je 

predmetom obvyklého procesu prípravy a schvaľovania programového 

rozpočtu na príslušný rozpočtový rok.

Subjekt ŠSK-Strelecká akadémia Štefana Bumbála bol doplnený do 

zoznamu športovísk a športových klubov na str.29 a 30

4 Ján Marek, Predseda ŠSK-SA Š. 

Bumbála Nové Mesto nad 

Váhom, 18.11.2023
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9 Mikulčíková, 30.10.2023 Pripomienky:

A) Osvetlenie športovísk a detských ihrísk

• NMnV disponuje nadštandardným množstvom (veľmi pekných) detských ihrísk a športovísk. Väčšinu týchto miest nie je možné v niekoľko mesiacov v roku bežne využívať už po skoršej večernej hodine z 

dôvodu chýbajúceho osvetlenia (napr. ZŠ Tematínska).

B) Zdravotné služby

• Ako už naznačuje dokument, zdravotníctvo je oblasť problematická naprieč celou SR. Veľkým problémom je generačné rozloženie lekárov. Sú zdravotné obory, kde sa dá predpokladať v relatívne krátkom 

čase výrazný nedostatok lekárov. Preto vnímam ako veľmi užitočné tieto obory vytipovať a zamyslieť sa i nad nejakým motivačným programom, ktorý by do mesta lekárov, kde hrozí nedostatok prilákal.

C) Bývanie

a. Osobne plne podporujem stavbu nájomného bývania hlavne s dorazom na nevyužité objekty z mesta. Rada by som ale v tejto súvislosti poukázala na absenciu zapojenia sa mesta do individuálnej výstavby. 

Vzhľadom k tomu, že sa táto oblasť ponechala čisto v rukách súkromných developerov, ktorých primárny záujem je samozrejme pozemky predať a zároveň na Slovensku prebiehalo/i prebieha vlna 

investičných nákupov pozemkov bez ďalšieho zámeru, tak pozemky, ktoré na území mesta vznikajú sa zdá, že vo veľkej miere zostávajú nezastavané. Naopak v mojom okolí vnímam odliv ľudí do okolitých 

dedín, kde sú pozemky dostupnejšie a nie je nutné súperiť s veľkým množstvom investičných kupcov.  

Sú obce, ktoré tento problém riešia práve obecnými pozemkami s povinnou výstavbou a nahláseným trvalým pobytom, čím sa práve eliminujú investičné nákupy.

D) Autobusové nástupisko a zástavky

• Vraví sa, že dvakrát prvý dojem človek nespraví. Myslím, že to isté platí i pre mestá. Preto je dôležité aby vstupná brána do mesta, ktorou je i autobusová stanica, ktorá ešte navyše susedí i so stanicou 

vlakovou, bola reprezentatívnou vstupnou bránou do mesta.  Nadväzujúci problém je čistota tohto miesta, stav zástaviek (vybité sklá, cestovné poriadky zabetónované v starých pneumatikách) a pod. 

Dovolím si tvrdiť, že tu nás mnohé mestá v okolí odbehli už pred 20 rokmi. A v tomto prípade ide už skutočne o nutnosť.

E) Knižnica

a. Poďme sa inšpirovať do partnerského mesta (https://knihovna.ub.cz/). Prípadne pridávam osobný tip (https://www.knihovnatabor.cz/). Táto oblasť sa za posledné roky veľmi posunula a to nielen v oblasti 

digitalizácie, ale tak nejak celkovo. Dnešná doba sa myslím pýta viac a je fajn vytvoriť priestor, kde 

i. Budú mamičky s už malinkými deťmi chodiť do knižnice a táto inštitúcia sa stane súčasťou ich bežného života, čím sa vychová nová generácia čitateľov, ktorý sa budú radi vracať. 

ii. Mladšie/stredné/staršie ročníky budú radi tráviť čas v priestoroch vzdušných, svetlých, veselých. 

iii. Bude širší sortiment v podobe leporel, doskových hier, albi kníh a pod. – na to sa dá nadviazať i nejakými ďalšími činnosťami ako šachy a pod.

iv. Bude k dispozícií box na vrátenie kníh mimo otváracie hodiny.

v. Relaxačné kútiky, tuli vaky...

vi. Elektronický systém je samozrejme úplný základ

Som plne presvedčená, že toto je jednoznačne inštitúcia, ktorá má čo ponúknuť.

F) Cyklotrasy

a. Predpokladám, že toto je vec, ktorá zaznieva často. Tu by som možno iba poukázala na to, že by bolo fajn skultúrniť trasu na zelenú vodu smerom cez most nad železnicou a to primárne ten most ako taký. 

Je tam nielen veľký neporiadok ale celkovo ide o veľmi depresívne miesto a pritom ide defacto o hlavné napojenie na cyklomagistrálu.

G) Prezentácia mestských inštitúcií (príklady nižšie)

a. ZUŠ b. Centrum voľného času c. Knižnica

...poďme sa posunúť i v tejto oblasti. 

H) Plaváreň + kúpalisko

a. Vnímam ako veľkú nutnosť. Deti tu nemajú kvalitné priestory na plavecký výcvik (áno je tu SPŠ, ale žiaľ doba sa posunula).

b. Letný areál – áno, je tu ZV, ale veľká časť obyvateľov preferuje nie prírodné kúpalisko, čo si nie je ťažké povšimnúť pri návšteve Uherského Hradišťa, Uherského Brodu, príp. obce Hluk. Osobne si myslím, že 

pri správnom nadstavení sa môže tok otočiť a práve rodiny z ČR radi pre zmenu navštívia nejaké pekný areál v NMnV. Nehovoriac o tom, že by areál určite využili aj okolité obce, mestá. 

Napĺňanie jednotlivých strategických a špecifických cieľov v rámci 

stanovených priorít - prostredníctvom identifikácie konkrétnych 

individuálnych opatrení a k nim prislúchajúcich finančných alokácií je 

predmetom obvyklého procesu prípravy a schvaľovania programového 

rozpočtu na príslušný rozpočtový rok.

Strana 4 z 4


